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§ 13 
Svar på medborgarförslag -Bromma flygplats -
Ungdomsidrott  
BRO 2024/505 
 

Beslut  
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på medborgarförslaget och lägger det till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett medborgarförslag har inkommit till Bromma stadsdelsnämnd 
gällande utvecklingen av Bromma flygplats efter flygverksamhetens 
avveckling. Medborgaren vill se att området byggs ut med 
idrottsanläggningar för primärt ungdomsidrott. 
 
Förvaltningen delar bilden av att det finns en stor efterfrågan på 
idrottsanläggningar i Bromma och i Stockholm som helhet. 
Förvaltningen vill därför se att såväl idrottsanläggningar som parker 
och grönytor med möjlighet till spontanaktivitet inkorporeras i 
planerna för flygplatsområdets utveckling. Förvaltningen har inte 
rådighet i frågan men kommer att medverka i planeringen den mån 
vi bjuds in. Förslaget har vidarebefordrats till exploateringskontoret 
och stadsbyggnadskontoret som ansvarar för planeringsprocessen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 1786428 (Godkänd - R 1) Svar på medborgarförslag - 
Bromma flygplats ungdomsidrott 

 1759113 Medborgarförslag GDPR-tvättat 
 



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Johan Esko,Heinonen 2024-11-22
Matyas-Gyorgy,Keresztesi 2024-11-22


		2024-11-22T11:39:10+0100




